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ictimaiyyətinə ağır itki üz 
vermişdir. “Azərkontrakt” 
Səhmdar Cəmiyyətinin 
sədri Miri Əhəd oğlu 
Qənbərov 2020-ci il fevral 
ayının 11-də ömrünün 85-
ci ilində vəfat etmişdir. 

Miri Qənbərov 1935-ci il 
mayın 25-də Lerik rayonu-
nun Siyov kəndində anadan 
olmuşdur. Orta məktəbi 
bitirdikdən sonra o, 1952–
1954-cü illərdə Lənkəran 
kərpic zavodunda texnik-
nəzarətçi və komsomol 
təşkilatının katibi işləmiş, 
1954–1956-cı illərdə Bakı 
Kooperativ Texnikumunda 
oxumuş, 1959–1964-cü 
illərdə isə Azərbaycan 
Dövlət Universitetinin 
iqtisadiyyat fakültəsində 
əmtəəşünaslıq ixtisası üzrə 
ali təhsil almışdır.

Miri Qənbərov 1956-cı 
ildən etibarən Azərbaycan 
İstehlak Cəmiyyətləri 
İttifaqı sistemində fəaliyyət 
göstərmiş, 1961-ci ilədək 
“Azərittifaq”ın mərkəzi apa-
ratında əmtəəşünas və baş 
əmtəəşünas, 1961–1978-
ci illərdə “Azərittifaq”ın 
təsərrüfat, tikinti və sənaye 
malları satışı idarəsində 
direktor və baş direktor, 
1978–1979-cu illərdə 
yenidən “Azərittifaq”ın 
mərkəzi aparatında baş 
əmtəəşünas, 1979–1980-ci 
illərdə “Azərittifaq” İstehsa-
lat İdarəsinin rəisi olmuş, 
1980–1981-ci illərdə Bakı 
Şəhər Ticarət İdarəsində 
şöbə rəisi, 1981–1982-

ci illərdə Bakı şəhərinin 
Oktyabr rayonunda ticarət 
idarəsinin direktoru, 1982–
1994-cü illərdə Respublika 
İdman və Mədəni Mallar 
İdarəsinin baş direktoru 
işləmişdir.

Miri Qənbərov 1994–
1997-ci illərdə Azərbaycan 
Respublikasının Ticarət 
naziri olmuş, 1997-ci ilin 
iyun ayından ömrünün 
sonunadək “Azərkontrakt” 
Səhmdar Cəmiyyətinin sədri 
vəzifəsində çalışmışdır.

Uzun illər boyu çalışdığı 
vəzifəsindən asılı olmaya-
raq, bütün sahələrdə Miri 
Qənbərov daim işgüzarlıq, 
peşəkarlıq və təşkilatçılıq 
qabiliyyəti nümayiş etdir-
mişdir. Yüksək tələbkarlığı, 
dərin məsuliyyət hissi və 
dövlətçilik prinsiplərinə 
sadiqliyi ona həmkarları 
arasında nüfuz və hörmət 
qazandırmışdır. O, 
müxtəlif dövrlərdə res-
publikada ticarət siste-

minin təkmilləşdirilməsi 
və zamanın tələblərinə 
uyğun qurulması, habelə 
ölkəmizin ticarət və 
iqtisadi əlaqələrinin 
genişləndirilməsi üçün bö-
yük əmək sərf etmişdir.

Miri Qənbərov respub-
likanın ictimai həyatında 
fəal iştirak etmiş, bir neçə 
çağırış Bakı şəhər Sovetinin 
deputatı olmuş və müstəqil 
Azərbaycan Respublikasının 
ikinci çağırış Milli Məclisinə 
üzv seçilmişdir.

Miri Qənbərovun 
uzunmüddətli əmək 
fəaliyyəti yüksək 
qiymətləndirilmişdir. O, 
Azərbaycan Respublika-
sının iqtisadi inkişafındakı 
xidmətlərinə görə bir sıra 
orden və medallarla, eləcə 
də 2005-ci ildə ölkəmizin 
ali mükafatlarından olan 
“Şöhrət” ordeni ilə, 2010-cu 
ildə isə “Azərbaycan Res-
publikası Prezidentinin fəxri 
diplomu” ilə təltif edilmişdir. 

Tanınmış ictimai xadim 
və səmimi insan Miri Əhəd 
oğlu Qənbərovun əziz 
xatirəsi onu tanıyanların 
qəlbində həmişə yaşaya-
caqdır. 

Allah rəhmət eləsin!
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Bütün bunlar barədə fevralın 10-
da Prezident İlham Əliyevin iştirak 
etdiyi “Dübəndi” yarımstansiyası-
nın açılışı mərasimində ətraflı bəhs 
edilib. Bildirilib ki, “Bakı şəhərinin və 
onun qəsəbələrinin sosial-iqtisadi 
inkişafına dair Dövlət Proqramı”nın 
uğurlu icrası nəticəsində, Xəzər və 
Pirallahı rayonlarında yeni tikilən 
sosial və sahibkarlıq obyektlərinin, 
inkişaf edən sənaye, kənd təsərrüfatı, 
turizm müəssisələrinin, əhalinin artan 
tələbatını təmin etmək, qısaqapanma-
ları və sistem qəzalarını aradan qaldır-
maq üçün yenidən qurulan “Dübəndi” 
yarımstansiyasının transformatorları 
daha güclü və yeniləri ilə əvəz edi-
lib, mikro SCADA sistemi yaradılıb. 
Nəticədə güc defisiti aradan qaldırıl-
maqla yanaşı, etibarlılıq və dayanıqlılıq 
təmin edilib. 

Burada avadanlıqların açıq tiplidən 
qapalı tipliyə keçirilməsi yarımstan-
siyanı atmosfer şəraitinin təsirinə 
məruz qalmaq təhlükəsindən qoru-
yur. Yenidənqurma zamanı 63 MVA 
gücündə iki yeni transformator bina 
daxilinə yerləşdirilib ki, bununla həm 
də yarımstansiyanın gücü 126 MVA-ya 
çatdırılıb. 

Yarımstansiyada aparılan işlər 
zamanı Xəzər və Pirallahı rayonları-
nın perspektiv sosial-iqtisadi inkişafı 
nəzərə alınıb. İstehlakçıların enerji 
təchizatında fasilə yaranmaması üçün 
yenidənqurma işləri xüsusi rejimdə 
yarımstansiyanın fəaliyyəti dayandırıl-
madan icra olunub. Bu yarımstansiya 
Bakıətrafı kənd və qəsəbələrin çox 
hissəsini, Pirallahı Sənaye Parkı, qaç-
qın və məcburi köçkün şəhərciyi, kabel 
zavodu, “Zirə Ekopark” kompleksi və 
digər yerlərin enerji təchizatını təmin 
edəcək.

Mərasimdə, həmçinin qeyd edilib 
ki, 1953-cü ildə istifadəyə verilən 
və istismar müddəti başa çatan bu 

yarımstansiyanın avadanlıqları həddən 
artıq yüklənirdi ki, bu da istənilən 
zaman sistemdə qəza vəziyyətinin 
yaranmasına səbəb ola bilərdi. 
Yarımstansiya Xəzər dənizinə yaxın 
ərazidə yerləşdiyindən nəm və küləkli 
hava şəraitində də burada tez-tez 
qısaqapanmalar olurdu. Ona görə də 
“Dübəndi” yarımstansiyası sökülərək 
qapalı şəraitdə yeni texnologiyalar 
əsasında tam yenidən qurulub.

Prezident İlham Əliyev mərasimdə 
çıxış edərək deyib: “Son illər ərzində 
energetika sahəsinə çox böyük 
diqqət göstərilir. Bunun sayəsində 
Azərbaycanda enerji təchizatı ilə 
bağlı bütün əsas problemlər demək 
olar ki, həllini tapmışdır. Son illərdə 
bu sahəyə göstərilən diqqət elə 
vəziyyət yaradıb ki, Azərbaycan artıq 
enerji təminatçısına çevrilib. Əvvəlki 
dövrlərdə biz idxaldan asılı idik. İndi isə 
öz tələbatımızı tam təmin edib, hətta 
ixrac da edirik”.

Dövlətimizin başçısı çıxışında bir 
müddət bundan əvvəl iki böyük şirkətin 
440 meqavat gücündə yeni külək və 
Günəş elektrik stansiyalarının tikintisi 
ilə bağlı Azərbaycanla müvafiq sazişlər 
bağlamasından da bəhs edib. 

Yeri gəlmişkən, xatırladaq ki, bu 
il yanvarın 9-da Energetika Nazirliyi 
ilə Səudiyyə Ərəbistanı Krallığının 
“ACWA Power” və Birləşmiş Ərəb 
Əmirliklərinin “Masdar” şirkətləri 
arasında bərpaolunan enerji üzrə pilot 
layihələrin reallaşdırılmasına dair İcra 
müqavilələri imzalanıb. Müqavilələrə 
əsasən, “ACWA Power” şirkəti ilə 
240 meqavat gücündə külək, “Mas-

dar” şirkəti ilə isə 200 meqavatlıq 
Günəş elektrik stansiyalarının tikintisi 
ilə bağlı pilot layihələr icra ediləcək. 
Külək və Günəş enerjisi layihələri üzrə 
ümumilikdə, təxminən illik 1,4 milyard 
kilovat/saat elektrik enerjisinin istehsalı 
proqnozlaşdırılır.

“Azərbaycan Respublikasının 
energetika sektorunda islahatla-
rın sürətləndirilməsi haqqında” 
Azərbaycan Respublikası Prezi-
dentinin 2019-cu ildə imzaladığı 
sərəncama uyğun olaraq, bərpaolunan 
enerji mənbələrindən istifadənin 

genişləndirilməsi məqsədilə 9 
beynəlxalq enerji şirkəti ilə əməkdaşlıq 
əlaqələri yaradılaraq intensiv 
müzakirələr aparılıb. “ACWA Power” 
və “Masdar” şirkətləri təkliflərini təqdim 
edən 7 şirkət arasında üç mərhələdən 
ibarət seçim prosesi nəticəsində 
müəyyən edilib. İlk mərhələdə ölkədə 

müəyyənləşdirilmiş tariflərə uyğun 
qiymət təklifləri təqdim edən şirkətlər 
seçilib. İkinci mərhələdə investorlara 
verilməsi nəzərdə tutulan zəmanətlər 
və götürüləcək öhdəliklər, layihələrin 
həyata keçiriləcəyi ərazilər, habelə 
elektrik enerjisi şəbəkəsində aparıla-
caq gücləndirmə işləri üzrə ən əlverişli 
təklifləri verən şirkətlər seçilib. Üçün-
cü mərhələdə isə seçilmiş şirkətlərlə 
şərtlərin daha da dəqiqləşdirilməsi və 
layihələrin iqtisadi cəlbediciliyinin artı-
rılması məqsədilə danışıqlar aparılıb 
və bu mərhələnin yekunu olaraq, ötən 

il oktyabrın 31-də şirkətlərin təklifləri 
olan zərflər açılıb. “ACWA Power” və 
“Masdar” şirkətləri ilə pilot layihələr 
üzrə əməkdaşlığa dair qərar qəbul 
edilib.

Layihələrin icrasına hazırlıq 
məqsədilə “Bərpaolunan enerji 
mənbələrindən istifadə sahəsində pilot 
layihələrin həyata keçirilməsi tədbirləri 
haqqında” Azərbaycan Respublikası 
Prezidentinin 2019-cu il 5 dekabr tarixli 
sərəncamı ilə yaradılmış komissiyanın 
tərkibində fəaliyyət göstərən işçi qrup-
ları tərəfindən tədbirlər həyata keçirilir.

Qeyd edək ki, bu iki böyük inves-
torla imzalanan müqavilə sayəsində 
Azərbaycan regionda ən böyük Günəş 
və külək elektrik stansiyalarını qura-
caq. Hazırda bərpaolunan enerjinin 
ölkənin enerji balansındakı payı 17-18 
faizdir və uzunmüddətli strategiya 
nəticəsində bu göstərici ən azı 30 faizə 
çatacaq.

Xatırladaq ki, son illərdə yeni gene-
rasiya güclərinin yaradılması hesabına 
Azərbaycan elektrik enerjisi sahəsində 
idxalçıdan ixracatçıya çevrilib, 2019-cu 
ildə 77 milyon ABŞ dolları dəyərində 
elektrik enerjisi ixrac edib.  

Prezident İlham Əliyev “Dübəndi” 
yarımstansiyasının açılışı mərasimində 
deyib: “Enerji təminatı hər bir ölkənin 
təhlükəsizliyi deməkdir, xüsusilə, 
Azərbaycan kimi sürətlə inkişaf edən 
ölkələr üçün. Təkcə keçən il qeyri-neft 
sektorunda 14 faizlik artım olub. Bütün 
bu işlər, yeni müəssisələr, fabriklər, 
zavodlar, artan əhali yeni enerji gücləri 
tələb edir. Biz də bunu yaradırıq. 
Azərbaycan dövləti bundan sonra da 
bu sahəyə diqqətini əsirgəməyəcək. 
Energetiklər isə öz vəzifə borclarını 

ləyaqətlə icra edərək ölkəmizin ümumi 
inkişafına bundan sonra da töhfə 
verəcəklər”.

Dövlətimizin başçısı tərəfindən 
energetika sahəsinin inkişafının diqqət 
mərkəzində saxlanılmasının nəticəsidir 
ki, Azərbaycan Davos İqtisadi Foru-
munun 2019-cu ildə açıqladığı “Qlobal 
Rəqabətlilik Hesabatı”nda “əhalinin 
elektrik təchizatı səviyyəsi” üzrə dün-
yada 2-ci yer tutan ölkələr sırasında 
qərarlaşıb.

V.BAYRAMOV, “Xalq qəzeti”

Prezident İlham ƏLİYEV:  
Azərbaycan artıq enerji 
təminatçısına çevrilib

P rezident İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə ölkəmizdə bütün 
sahələrdə əldə olunan uğurlar enerji sektorunun 
inkişafında da özünü aydın şəkildə göstərir. 

Respublikanın sosial-iqtisadi tərəqqisinin təmin edilməsində 
mühüm elementlərdən olan bu sahənin inkişafına son 
dövrlərdə çox böyük diqqət yetirilir. Ölkəmizin elektrik 
enerjisi təsərrüfatında köklü islahatlar həyata keçirilməklə bu 
proses davamlı xarakter alıb, enerji sisteminin etibarlılığının 
təmin olunması və bu sahədə mükəmməl infrastrukturun 
yaradılması üçün ardıcıl və kompleks tədbirlər hazırda da 
davam etdirilir.

Andrey RUDENKO: Xəzəryanı 
ölkələr arasında əməkdaşlığa dair 

doqquz saziş üzərində iş gedir

"Kənardan elə bir təəssürat yaranır ki, 
2018-ci ildə Xəzərin hüquqi statusu ilə bağlı 
Konvensiyanın imzalanmasından sonra 
danışıqlar prosesində durğunluq hökm 
sürür. Bu fikir doğrudurmu?" sualına cavab 
verən Rusiya xarici işlər nazirinin müavini 
bildirib ki,  sahilyanı dövlətlərin ratifikasiya 
prosesini başa çatdırması üçün müəyyən 
vaxt lazımdır. Hazırda müvafiq dövlətdaxili 
prosedurlar Azərbaycan, Qazaxıstan, Rusiya 
və Türkmənistanda həyata keçirilib. Ümid 
edirik ki, İran tərəfi də qarşıdakı parlament 
seçkilərindən, məclisin yeni tərkibi formalaş-
dıqdan sonra bu məsələ ilə yaxından məşğul 
olacaq.

Andrey Rudenko qeyd edib ki, bu 
konvensiya müxtəlif sahələrdə beştərəfli 
əməkdaşlığın genişlənməsi üçün əlverişli 
şərait yaradan hüquqi zəmindir. Belə 
ki, keçən il iqtisadiyyat sahəsində qar-
şılıqlı əməkdaşlıq xeyli inkişaf edib: 
“Türkmənistanda, Xəzər beşliyi hökumət 
başçıları səviyyəsində ilk Xəzər İqtisadi 
Forumu keçirilib. Gələn il bu forum Rusiya-
da keçiriləcək. Bundan əlavə, təhlükəsizlik, 
nəqliyyat, turizm və elm sahələrində 
əməkdaşlıq haqqında doqquz beştərəfli saziş 
üzərində iş gedir. Ümid edirik ki, onlardan 
bəziləri Türkmənistanda keçiriləcək növbəti 
Xəzər sammitinə hazır olacaq".

Rusiya xarici işlər nazirinin müavini  Andrey 
Rudenko “Rossiya seqodnya” agentliyinə 
müsahibəsində bildirib ki, “Xəzəryanı dövlətlərin 
ratifikasiya prosesini başa çatdırması üçün 
müəyyən vaxt lazımdır”.

Litvalı  deputat:  Hazırlıq 
peşəkarcasına aparılıb

Litva --Azərbaycan  
dostluq münasibətlərindən 
danışan Simulik Valerijus  
deyib ki,  parlamentlərarası 
əlaqələr üzrə işçi qrupunun 
üzvləri  dəfələrlə keçirdikləri  
görüşlərdə  qanunverici 
orqanlar arasında əlaqələrin 
iki ölkənin  münasibətlərinə 
mühüm töhfə verəcəyinə 
əmin olduq. Hər iki 
ölkənin parlament üzvləri 
Azərbaycan və Litva arasın-
da dostluq və əməkdaşlıq 
münasibətlərinin gələcəkdə 
daha da genişləndirilməsi 
istiqamətində birgə 
səyləri davam etdirmək 
əzmindədirlər. Hər 
iki ölkədə keçirilən 
seçkilərdə müşahidəçi 
kimi iştirak etməyi  dostluq 
münasibətlərinin və qarşıl-
lıqlı etimadın nəticəsi kimi 
dəyərləndirən litvalı deputat 
Azərbaycanda keçirilən 
seçkilərdə namizədlərin sa-
yının çoxluğunu, o cümlədən 
qadınların fəallığını  demok-
ratik dəyərlərin təzahürü kimi 
qəbul edilir. 

Simulik Valerijus  de-
yib: “Bizə namizədlərin 21 
faizinin qadın olduğu barədə 
məlumat verilib. Bu, sevin-
dirici haldır. Çünki harada 
qadın varsa, orada sülh var. 
Eyni zamanda, seçkilərdə 
19 partiyanın namizədlərinin 
iştirakı da çox yaxşıdır. 
Rəqabət həmişə ən yaxşını 
seçməyə fürsət yaradır. Biz 
səsvermə günü  bir neçə 
rayonda olduq. Seçkilərə 

hazırlığın  peşəkar şəkildə 
aparıldığının, bunun 
nəticəsində  də şəffaf 
seçkinin şahidi olduq. Heç 
bir qanun pozuntusu və ya 
xoşagəlməz halla qarşılaş-
madıq. Seçkilər beynəlxalq 
standartlar səviyyəsində 
keçirildi”.

Söhbəti yazdı: 
 Əliqismət BƏDƏLOV, 

“Xalq qəzeti”

Fevralın 9-da keçirilmiş parlament seçkilərini  izləyən çoxsaylı beynəlxalq 
müşahidəçilər arasında  Litva Seyminin deputatları, Litva ---Azərbaycan 
Parlamentlərarası Dostluq qrupunun sədri Simulik Valerijus və onun müavi-
ni Vaicekauskas Gintaras da var idi. Hər iki beynəlxalq müşahidəçi bir neçə 
seçki məntəqəsində  səsvermə prosesini izləyəndən sonra  bildiriblər ki, 
seçkilərə hazırlıq peşəkarcasına  aparılıb.

Gürcüstanlı deputat:  
İnsanlar məntəqələrə həvəslə gəlir, 
istədikləri namizədə səs verirdilər

Onun sözlərinə 
görə, səsvermənin ge-
dişini izlədikləri bütün 
məntəqələrdə seçkilərin 
şəffaf şəraitdə keçirildiyini, 
müxtəlif partiyaların və ayrı-
ayrı namizədlərin səlahiyyətli 
nümayəndələrinin prosesə 
böyük həvəslə nəzarət 
etdiklərini görüblər. Sava-
lan Mirzəyev dedi: “Seçki 
Azərbaycan qanunlarına 
uyğun şəkildə aparıldı. 
Komissiyaların üzvləri bu 
sahədə böyük təcrübəyə ma-
lik olduqlarını, qanunçuluğa 
əməl etdiklərini göstərdilər. 
Seçkilərə siyasi partiyalar 
da fəal qoşulmuşdular. Bu 

da seçkilərin ədalətli və 
şəffaf keçirildiyini təsdiqləyir. 
Məntəqələrdə seçicilər heç 
bir təsirə məruz qalmadan 
azad şəkildə seçimlərini 
edirdilər. Müşahidə apardı-
ğımız seçki məntəqələrində 
səsvermə prosesində hər 
hansı pozuntu görmədik. İn-
sanlar məntəqələrə həvəslə 
gəlir, istədikləri namizədə səs 
verirdilər”. 

Gürcüstan parlamenti 
müşahidə missiyasının üzvü 
onu da dedi ki, Azərbaycan 
Gürcüstan üçün əsas 
strateji tərəfdaş ölkələrdən 

biridir. Azərbaycanda gedən 
proseslər Gürcüstan üçün 
böyük əhəmiyyət daşıyır: 
“Azərbaycan xalqı öz seçimi 
ilə dövlətçiliyə dəstəyini 
bir daha nümayiş etdirdi. 
Azərbaycan dövlətinin 
möhkəmliyi, ölkənin suve-
renliyi və ərazi bütövlüyü 
Gürcüstan üçün də böyük 
əhəmiyyət kəsb edir. Ona 
görə də Azərbaycanın 
istənilən uğuru Gürcüstanda 
sevinclə qarşılanır”.

Paşa ƏMİRCANOV,  
“Xalq qəzeti”

Azərbaycanda 
Milli Məclisə seçkiləri 
izləmiş Gürcüstan 
parlamentinin depu-
tatı Savalan Mirzəyev 
11 məntəqədə 
səsverməni 
müşahidə etdiklərini 
bildirdi. 

Hasan Öztürk: Qanun  
pozuntusuna rast gəlmədim

O qeyd edib ki, təxminən 
günboyu davam edən ardıcıl 
müşahidələrimizdə seçici 
fəallığının normal olduğunu 
və qanunazidd halların olma-

dığını gördük.
“Məntəqələrdə səsvermə 

şəffaf idi. Müşahidə apar-
dığım məntəqələrdə veb-
kameralar işləyirdi. Həm 

yerli, həm də beynəlxalq 
müşahidəçilərin sayı çox 
idi. Parlament seçkilərinin 
sabit və düzgün keçdiyi 
qənaətindəyəm”, --deyə H. 
Öztürk söyləyib.   

Anar TURAN, 
“Xalq qəzeti”

Azərbaycanda keçirilən parlament seçkiləri 
günü iki seçki dairəsində müşahidə apardım və heç 
bir qanun pozuntusuna rast gəlmədim”. Bu fikirləri 
secki-2020.az saytına Türkiyənin “Ülkə” Televizi-
yasının baş redaktoru, “Yeni Şafak” qəzetinin köşə 
yazarı Hasan Öztürk bildirib.

Çin XİN rəsmisi:  
Çin parlament seçkilərinin 

uğurla keçirilməsi münasibətilə 
Azərbaycanı təbrik edir
 � Bir neçə gün əvvəl Azərbaycanda 

parlament seçkiləri uğurla keçirilib. Bu 
münasibətlə Çin tərəfi Azərbaycanı təbrik edir 
və Azərbaycan xalqına ölkənin inkişafı yolunda 
daha da böyük uğurlar əldə etməyi səmimi-
qəlbdən arzulayır.  

AZƏRTAC xəbər verir ki, bu fikri Çinin Xarici İşlər Nazir-
liyinin rəsmisi Qen Şuan mətbuat konfransında fevralın 9-da 
Azərbaycanda keçirilmiş parlament seçkiləri ilə bağlı Çin 
tərəfinin mövqeyinə dair sualı cavablandırarkən deyib. 

“Çin tərəfi yaxın dost və tərəfdaş olaraq Azərbaycanla 
ikitərəfli münasibətlərini yüksək qiymətləndirir. Çin 
Azərbaycan ilə qarşılıqlı dəstəyi artırmaqla və “Bir kəmər, 
bir yol” təşəbbüsü çərçivəsində yüksəksəviyyəli əməkdaşlıq 
qurmaqla iki ölkə arasında münasibətlərin yeni mərhələyə 
yüksəlməsini arzu edir”, - deyə XİN rəsmisi bildirib. 

Almazbek Batırbekov:   
Bu seçkilərin demokratik dəyərlərə 

bağlılığını xüsusi qeyd edirəm

O deyib ki, Bakı, Şamaxı 
və Qobustan seçki dairə 
və  məntəqələrində olduq.  
Qeyd edim ki, seçki üçün 
normal şərait yaradılmışdı.  

Qırğızıstan parlamentinin  üzvü məntəqələrdə seçicilərlə və 
MSK üzvləri ilə görüşdüklərini, prosesin tam şəffaf keçdiyini 
qeyd edib.

A.Batırbekov, eyni zamanda, MSK-nın öz işini uğurla 
gördüyünü, namizədlərin böyük bir hissəsinin gənclər və 
qadınlardan ibarət  olmasını da müsbət qiymətləndirib.

A. ƏLİYEV, “Xalq qəzeti”

Azərbaycanda 
keçirilən parlament 
seçkilərinin demok-
ratik dəyərlərə bağ-
lılığını xüsusi qeyd 
edirəm. Bu fikirləri   
secki-2020.az say-
tına açıqlamasında 
Qırğızıstan müşahidə 
qrupunun rəhbəri 
Almazbek Batırbekov 
bildirib. 
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